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ELİT PERDE SARAYI İŞ YERİ AÇILIŞINA KATILDIK

Meclis Başkanımız Timur Sevi, Yönetim Kurulu Üyemiz Necati İrinç ve Disiplin Kurulu Başkan Yardımcımız 

Zeki Gürdal, Elit Perde Sarayı adlı iş yeri açılışına katıldılar. 

İş yerinin hayırlı olmasını temenni eder, bol kazançlar dileriz.



KAYMAKAMIMIZ YARDIM TOPLAMA ALANIMIZI ZİYARET 
ETTİ

Yüksekova Kaymakamımız Sn. Ömer Çimşit, Sivil Toplum Kuruluşları tarafından başlatılan yardım 

kampanyasına destek vermek amacıyla, yardım toplama alanını ziyaret etti. Kendilerini Yönetim Kurulu 

Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, STK Temsilcileri ve Gönüllü Vatandaşlar ağırladı.

Ziyarette, yardım için birlik olan, yardım getiren ve yardımları toparlayan, organize eden herkese teşekkür 

eden Kaymakamımıza YÜTSO olarak verdikleri destek için teşekkür ederiz.



VATANDAŞLARIMIZLA BİRLİKTE TEK YÜREK OLDUK. 

Vatandaşlarımızla birlikte tek yürek olduk. Deprem Bölgesine gönderilmek üzere toplanan yardımlar ikinci 

gününde de yoğun olarak devam ediyor.



YARDIM KAMPANYAMIZIN İKİNCİ GÜNDE SAHADA ÇALIŞMAYA 
DEVAM ETTİK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Meclis Başkanımız Timur Sevi, Yönetim ve Meclis Üyelerimiz, 

Yüksekova Sivil Toplum Kuruluşları ve Vatandaşlarımız ile birlikle deprem yardım kampanyamızın ikinci 

gününde de sahada çalışmalara devam ettik. Yüksekovamız, büyük bir dayanışma örneği gösterdiği yardım 

kampanyasının 2. gününde 8. yardım tırımızı afet bölgelerine ulaştırması için yola çıkardık.

YÜTSO olarak yardım kampanyasına destek veren tüm Yüksekova halkına, sahada çalışma yürüten tüm 

STK temsilcilerimiz ile gönüllülerimize teşekkür ederiz.



DEPREM YARDIM KAMPANYASININ 3. GÜNÜNDE DE 
SAHADAYIZ

Yönetim ve Meclis Üyelerimiz, STK temsilcileri, Muhtarlar, Avukatlar ve Gönüllü Vatandaşlarımızla birlikte 

Yüksekova Deprem Yardım Kampanyasının 3. gününde de sahadayız. Yüksekova Sivil Toplum Kuruluşları 

dayanışması sonucu kampanyanın 3. gününde 11. yardım tırımızı da deprem bölgesine gönderdik.

Dayanışma içinde olan İş adamlarımıza, esnafımıza ve tüm vatandaşlarımıza teşekkür ederiz.



DEPREM YARDIM MALZEMELERİ YERİNE ULAŞTI

Yüksekova’dan giden yardımlar depremzedelere dağıtılmak üzere teslim alınmış ve dağıtımı yapılmıştır.



DEPREM YARDIM KAMPANYASI HAKKINDA ORTAK BASIN 
AÇIKLAMASI 

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir ve Meclis Başkanımız Timur Sevi, STK Temsilcileri ile beraber 

deprem yardım kampanyası hakkında ortak basın açıklaması yaptılar.



ODA-BORSA BAŞKANLARI İSTİŞARE TOPLANTISINA KATILDIK

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Ülkemizde yaşanan Deprem felaketi nedeniyle Ticaret 

Bakanımız Sn. Mehmet MUŞ'un katılımı ile Birlik Başkanımız Sn. Rifat Hisarcıkoğlu'nun başkanlığında 

düzenlenen ''Oda- Borsa Başkanları İstişare toplantısına'' online olarak katıldı. Toplantıda deprem 

bölgelerine Oda ve Borsalar olarak yapılan yardımlar ve bundan sonra yapılacaklar istişare edildi.



ÇİSİY TEKSTİL ŞİRKETLER GRUBU ODAMIZ ARACILIĞI İLE 
HALK EĞİTİME MALZEME DESTEĞİNDE BULUNDU

Çişiy Tekstil Şirketler Grubu Sahibi ve Hemşerimiz Sn. Ahmet YALÇIN, Odamız aracılığı ile Yüksekova Halk 

Eğitim Müdürlüğüne teslim edilmek üzere malzeme desteğinde bulundu. Gönderilen malzemeleri, Yönetim 

Kurulu Başkanımız Salih Özdemir, Yönetim Kurulu ve Meclis Üyelerimiz Necati İrinç ve Abdulcebar Arslan, 

Halk Eğitim Müdürü Sn. Kenan Canan'a teslim ettiler. 

Desteklerinden dolayı ÇİŞİY Tekstil ailesine teşekkür ederiz.



HAKKARİ BARO BAŞKANI VE YÖNETİMİ ODAMIZI ZİYARET 
ETTİLER

Hakkari Baro Başkanı Sn. Ergün Canan, Yönetimi ve Heyeti ile beraber odamızı ziyaret ettiler. Kendilerini 

Yönetim Kurulu Başkanımız Salih Özdemir ağırladı. Ziyarette, çeşitli konularda istişarelerde bulunuldu.

Ziyaretlerinden dolayı teşekkür ederiz.



BÖLGEMİZİ CAZİBE MERKEZİ YAPMAK İÇİN ÇALIŞMALARA 
DEVAM EDİYORUZ

Meclis Başkanımız Timur Sevi, Kaymakamımız Sn. Ömer Çimşit ve STK Temsilcileri ile beraber, Hakkari 

Valimiz Sn. İdris Akbıyık'ı makamında ziyaret etti. Ziyarette, Hakkari-Yüksekova'nın turizm bakımından 

cazibe merkezi olması ve bölgemize özellikle İran'lı turistlerin gelmesi için yapılacak ve yapılması gereken 

konular istişare edildi.

YÜTSO olarak Yüksekova'nın gelişmesine her türlü katkıyı sunmaya devam edeceğiz.


